

## Verslag vergadering Kerngroep Géén Grootchalig munitiedepot Weerselo

28-11-2024

Aanwezig: Jan Aman, Christel Scholten Linde / Richard van der Wal / Robert Maat / Sander van Loon / Leontine Schey

### Besproken Punten/Actie punten

1. Meer samenwerking tussen de C en A/B zone. Dit om de komst tegen het munitiedepot nog meer draagkracht te geven. Daarbij is inmiddels vanuit de C-Zone de Noaberwerkgroep gevormd en zullen we meer de activiteiten gaan bundelen. Bestaande uit Paul van der Tas/Benny Scholten Lubberink/Bouwien Rutten en Hans Kempers. Daarbij is de jeugd uit de C-zone ook opgestaan en zijn bezig om div activiteiten onder de jeugd op te zetten om meer aandacht te vragen via social media.
2. Contact met 2<sup>e</sup> kamer en Staatsecretaris Tuinman. Er is nog geen bevestiging gekomen vanuit de gemeente Dinkelland/burgemeester Joosten dat Staatsecretaris Tuinman op korte termijn richting Dinkelland komt. We willen voor Kerst nog een geluid laten horen en met een grote groep mensen richting Den Haag gaan en daar op 10 dec de getekende petitie aanbieden. Dit met de bus en zoveel mogelijk bewoners uit het getroffen gebied. Hier zal nog een oproep voor komen. Wel is al bevestigd aan dat in Q1 Staatsecretaris Tuinman zeker naar het getroffen gebied zal komen, Hij wil hierbij graag de getroffen gezinnen en het gebied gaan bezoeken doormiddel van huiskamer gesprekken. Grote acties zijn hierbij niet wenselijk, maar kunnen we als gemeenschap wel signalen geven. Hier zal nog meer informatie over komen.
3. Op zaterdag 7 dec is de onthulling van het grote nieuwe spandoek met de getroffen gezinnen erop. Het idee is om burgemeester Joosten (is gevraagd) en Hendrik Haverkort (bewoner Amanshoeve) ons toespreken. De landelijke pers zal hierbij ook uitgenodigd worden. We willen hierbij dan ook oproep doen aan alle mensen uit de gemeente Dinkelland en zeker A/B/C zone om hierbij aanwezig te zijn. Info en uitnodiging via diverse kanalen volgt.
4. Crowdfunding, Om de activiteiten nog meer uit te bereiden zullen er kosten gemaakt moeten worden en daarbij is elke bijdrage welkom. Via QR en div oproepen op korte termijn zal er een bijdrage gevraagd worden aan de gemeenschap. Acties zijn inmiddels uitgezet.
5. Op 20 dec zal er door Derk Boswijk (CDA) een bezoek gebracht worden aan het getroffen gebied. Daarbij willen we nog meer Kamerleden uit te nodigen. Er wordt een programma opgesteld waarbij we het getroffen gebied in kaart brengen en div getroffen gezinnen gaan bezoeken op locatie en bedrijf. Informatie en programma volgt.
6. De website zal moeten worden geactualiseerd op basis van de actuele ontwikkelingen. De website wordt op dit moment beheerd door twee bewoners aan de Haarstraat, maar dit zal worden overgenomen door Richard van der Wal en Paul van der Tas (voorstel) zodat we sneller kunnen schakelen met de gewenste aanpassingen. Contactgegevens zullen z.s.m. worden uitgewisseld.